



10200 No. 5 Road
Richmond, BC V7A 4E5
Phone (604) 275-1893
office.rcmbc@gmail.com
www.rcmbc.ca

教牧同工 Pastoral Team

湯偉明傳道/Pastor Kavance Tong 粵語事工 Cantonese Ministry
韋伯斯傳道/Pastor Michael Welbers 英語事工 English Ministry
劉春妍傳道/Pastor Theresa Liu 國語事工/Mandarin Ministry
陳甦靈傳道/Pastor Phebe Chan 兼職同工 P/T Minister
彭平原主任/Ivy Pang 兒童事工 Children Ministry Director

聚會時間 Worship	主日崇拜 Sunday Worship	主日學 Sunday School
粵語 Cantonese	上午 11:00am	上午 9:30am
國語 Mandarin	上午 9:30am	上午 11:00am
英語 English	上午 9:15am	上午 11:00am
兒童 Children	上午 9:30am	上午 11:00am

教會祈禱會 Prayer Meeting- 週三晚上 7:30pm Wed (Zoom)
帳號: 831 4780 1175 密碼: 10200

粵語團契 Cantonese Fellowships

常青團 Evergreen (年長兄姊 Seniors)
隔週二上午 10:00am Alternate Tue
迦密團 Carmel (55 後/plus) 隔週日下午 1:30pm Alternate Sun
以勒團 Jireh (中年 Middle age) 週五晚上 8:00pm Fri
以諾團 Enoch (年青夫婦 Young Couples)
週日下午 12:30pm Sun
以馬內利團 Emmanuel (Career 就業)
隔週二晚上 7:30pm Alternate Tue
隔週日下午 1:00pm Alternate Sun

英語及兒童團契 English & Children Fellowships

Dunamis (College/Career 大學/就業青年) 週五晚上 8:00pm Fri
RElevate (Grade 7-12 年級) 週五晚上 7:00pm Fri
AWANA (Age 3 歲-Grade 6 年級) 週五晚上 7:00pm Fri
國語團契 Mandarin Fellowship 週五晚上 7:30pm Fri

電子奉獻地址 RCMBC E-Transfer: give@rcmbc.ca

粵語主日崇拜

2026 年 8 月 30 日上午 11:00

本年度教會主題《在基督裏分外殷勤》彼後 1:3-11

【崇敬讚美】

序樂	安靜默禱
宣召	〈詩 111:1-3〉 主席
讚美詩	〈祢的信實廣大〉 會眾
詩歌	領詩/會眾
禱告	牧者

【恭聆主道】

讀經	〈耶 1:4-10〉 主席
證道	〈怎樣回應?〉 湯偉明傳道
詩歌	〈勇敢走出去〉 領詩/會眾
奉獻禱告	主席

【主內相交】

歡迎/報告	主席
同心讚美	〈榮耀歸神〉 會眾
祝福	牧者
殿樂	默禱敬拜

崇拜事工輪值

	本主日	下主日
主席	區以恆	鍾敏順
講員	湯偉明傳道	湯偉明傳道
司琴	陳徐志琳	譚陳寶賢
領詩	黃國強	區以恆
司事	劉笑華, 尹向陽	劉笑華, 尹向陽
	陳張慧英	梁陳瑞優
影音	趙翰頤, 吳漢華	陳家樂, 吳漢華
9 月份主餐裏禮 鍾敏順, 譚歐陽婉君, 尹向陽		

國語主日崇拜

2026 年 8 月 30 日上午 9:30

本年度教會主題《在基督裏分外殷勤》彼後 1:3-11

【口唱心和讚美上帝】

序樂	安靜默禱
宣召	〈詩 100:4-5〉 主席
同心感恩	主席
會眾讚美	會眾
禱告/主禱文	陳蘇靈傳道

【虚心受教敬拜上帝】

讀經	〈撒下 13:21, 37-39〉 主席
信息宣講	〈失能的父愛〉 陳蘇靈傳道
回應詩歌	〈耶和華祢是我的神〉

【关怀互爱见证上帝】

奉獻禱告	主席
祝福	劉春妍傳道
三一頌	會眾
安靜默禱	會眾
家事分享	劉春妍傳道

【崇拜后】主日學和短禱會

崇拜事奉配搭		
	本主日	下主日
主席	張光裕	牛麗華
講員	陳蘇靈傳道	劉春妍傳道
領詩	許榮	牛麗華
聖餐司事	-	張光裕
招待	武玉金	陳麗嫦
兒童	蔡敏燕	王繼明
燈光影音	王繼明	張紹亮

9 月 4 日, 沒有靈修, 沒有國語團契。

EM Sunday Worship

August 30 at 9:15 AM

Church Theme **“MAKE EVERY EFFORT
2026 IN CHRIST” 2 Peter 1:3-11**

Music Prelude

Call to Worship

Welcome & Announcements

Worship through Song: Worship Team

Worship Through the Word:

**“Live a Life that is Godly
Guarded and Growing”**

2 Peter 3:14-18

Speaker: Pastor Michael Welbers

Worship through Song: Worship Team

Benediction: Pastor Michael

Next Week:

Speaker: Pastor Michael Welbers

Sermon Notes & Questions
tinyurl.com/rcmbc-em-sermon-notes



Connect with Us
tinyurl.com/rcmbc-em-connect
Stay informed about ministries/events,
request prayer, and more.

Announcements

1. Our **Joint Prayer Meeting** will be held today immediately after CM worship from 12:15-12:45 PM in the sanctuary. All are welcome to join.
2. Our new Sunday schedule starts next Sunday:
 - **09:30 EM & MM Worship, Club Jesus (Children); CM Sunday School**
 - **11:15 CM Worship, EM & MM Sunday School**
3. Join our **EM Prayer Gathering** next Sunday at 12:30pm in Room 204.
4. **September Caring Month Theme: “Walking Together, Loving One Another”.**
Week 1 September 6 A tree will be drawn on the wall at the back of the sanctuary. Everyone is invited to add their suggestions on how we can care for others.
5. **Connection Corner:** As we align our Sunday morning times, we are excited to introduce a Connection Corner right after EM, MM, CM Sunday School and Club Jesus by the main entrance. It's a wonderful opportunity for us to pause, connect, and spend meaningful time together. Our goal is simple: to get to know one another better. Whether it's sharing a conversation, food or simply enjoying time together. Let's strengthen the connections within our church community. You are welcome to bring any NUT FREE snacks to share.
6. Do you feel you truly know others, and they know you? Do you feel connected and cared for? Are you continuing to grow in your walk with Jesus? To help with that, we're launching a **new fellowship for English-speaking adults**, Tuesday evenings at church, starting September. Invest in your own walk with Christ and in encouraging others as we grow together. Talk to Pastor Michael for more details
7. Beginning September 6, Youth **Sunday School** will be for Grades 7-10, while **IMPACT (Implementing ACTION)** will be open to Grades 11-12 and adults. IMPACT will move to a Quarterly Module format, with different topics and facilitators each quarter, providing focused learning and discussion as well as opportunities for intergenerational connection. The Fall Module (Sep-Nov), will be *Building Up One Another*, facilitated by Brenda. Grades 11-12 students are encouraged to join IMPACT but may return to Youth SS at any time. To join the Fall Module, simply come on September 6; for planning purposes, please let Brenda or Pastor Michael know if you plan to participate.

教會事工

1. **教會聯合禱告會**於今天粵語崇拜後馬上舉行 (12:15-12:45pm) 為本會各項事工禱告, 歡迎弟兄姊妹留步參加。
2. **下主日開始主日新聚會時間如下:**
上午 9:30 英語堂及國語堂崇拜, 兒童聚會及粵語成人主日學。
上午 11:15 粵語堂崇拜, 英語堂及國語堂主日學。
3. **教會將會在 9 月份舉辦關顧月, 主題《同心同行, 彼此相愛》**
第一週 9 月 6 日, 在禮堂後面壁佈畫上一棵樹, 讓會眾貼上各樣提議, 關於如何關顧他人。
4. 隨著教會於下主日調整主日上午聚會時間, 我們將會推出一個名為: **Connection Corner** 的空間 (正門大門口旁), 將在英語/國語崇拜, 粵語主日學及 Club Jesus 結束後立即開放. 我們目的是希望大家能駐足停留, 共享一些小點心之餘, 有時間來加深對彼此的認識. 我們非常歡迎您攜帶任何 (不含堅果 (NUT-FREE)) 的點心前來與大家分享!
5. **秋季粵語成人主日學將於 9 月 13 日開課.** 課程《約翰福音》導師: 繆詠堂傳道. 課程簡介: 使徒約翰闡述本書成書的目的: 「但記這些事, 要叫你們信耶穌是基督, 是神的兒子, 並且叫你們信了祂, 就可以因祂的名得生命」 (約 20:31). 恩典與真理都是藉着耶穌基督而賜予給我們, 讓我們再學習經歷而回應之。
6. **英文事工:** 下主日起開辦 11 至 12 年級學生和成人主日學. 9 月至 11 月的主題是「彼此造就」由 Brenda 姊妹帶領. 若大家對課程有興趣, 請聯絡 Brenda 或 Michael 傳道。

上週崇拜出席人數

Last Week's Worship Attendance

CM 粵語 84 人	MM 國語 20 人 (+ZOOM4 人)
EM 英語 63 人	McP 國語兒童節目 10 人
cSS 兒童主日學 35 人	